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Protokół  Nr 2/2008 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

 odbytego w dniu 18 lutego 2008r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści w składzie:  
Sylwester Budych - Przewodniczący Komisji 
GraŜyna Znamirowska-Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji 
Mieczysław Maciejewski - członek Komisji 
Wojciech Półtorak - członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu wzi ęli udział:  
Jan Mazurek – Burmistrz 
Ewa Omelczuk – Zastępca Burmistrza 
Aneta Nawracała - Skarbnik 
Barbara Stasik – p.o.Sekretarz 
W zakresie przedstawianych tematów:  
Jerzy Skrzypczak – Kierownik OKSiR 
Danuta Kłos – Kierownik OPS 
Mariola Szukalska – Przewodniczący GKPiRPA 
Halina Kaczmarek – w/m 
 
Porządek posiedzenia: 

6. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 
 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 13.00 do godz. 16.30 
 
Ad.1  
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu do 
Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2010 roku. Ponadto przedstawiła wprowadzone 
zmiany do ostatniego projektu uchwały rozpatrywanego w styczniu br. 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy jest przewidziane uzyskanie środków na aktywizację 
społeczno-zawodową? 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe na marzec jest 
przygotowywana Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych i to będzie punkt wyjścia 
do aplikacji o środki unijne na ten cel. 
Komisja zapoznała si ę  z Aneksem do Strategii Gminy i skierowała projekt  uchwały w 
tej sprawie jednogło śnie pod obrady sesji.  
 
Ad.2.  
Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak  przedstawił sprawozdanie finansowe OKSiR za 2007 
rok. 
Kierownik OKSiR zobowiązał się do uzupełnienia sprawozdania o przedstawienie wyniku na 
działalności OKSiR (zysk/strata). 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie bez uwag. 
 

1. Analiza Aneksu do Strategii Gminy   
2. Sprawozdanie finansowe OKSiR za 2007 rok 
3. Funkcjonowanie OKSiR na 2008 rok 
4. Sprawozdanie finansowe OPS za 2007 rok  
5. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za 2007 rok  
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Ad.3  
W temacie funkcjonowania OKSiR na 2008 rok Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak  
przedstawił Komisji plan pracy OKSiR na 2008 rok uwzględniający planowane remonty na 
obiektach naleŜących do Ośrodka oraz kalendarz imprez kulturalnych zaplanowanych na 
2008 rok. 
W odniesieniu do kalendarza imprez na 2008 rok Przewodnicz ący Komisji Sylwester 
Budych zapytał, dlaczego w sierpniu nie przewiduje się Ŝadnych imprez w ramach 
Programu „Wakacje”? 
W odpowiedzi Jerzy Skrzypczak poinformował, Ŝe na sierpień ustalono wyjazdy do kaŜdej 
wsi. 
Ponadto Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zaproponował, by zorientować się w 
kosztach zorganizowania dyskoteki na powietrzu np. w ostatni weekend sierpnia, pod 
patronatem Gazety Lubuskiej i Radia Zachód. 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zapytał, czy przewidziane w kalendarzu 
imprezy nie kolidują terminami z imprezami Regionu Kozła? 
W odpowiedzi Jerzy Skrzypczak poinformował, Ŝe odbyły się w tym temacie rozmowy i 
konsultacje i nie powinna się zdarzyć taka sytuacja. 
Radny Wojciech Półtorak  poinformował, Ŝe rada sołecka w Kosieczynie skieruje projekt o 
dofinansowanie organizacji doŜynek gminnych ze środków unijnych. 
Radny Mieczysław Maciejewski odnośnie remontu zaplecza sali wiejskiej w Kosieczynie 
zasygnalizował, Ŝe trzeba sprawdzić kanalizację, poniewaŜ zgłaszano, Ŝe zatkał się odpływ. 
Radny Wojciech Półtorak  w temacie funkcjonowania Centrum Kształcenia w Kosieczynie 
poinformował, Ŝe 15 marca odbędzie się oficjalne otwarcie Centrum, dokupiony zostanie 
jeszcze jeden komputer na tzw. wirtualną bibliotekę.  
 
Ad.4.  
Kierownik OPS Danuta Kłos  przedstawiła sprawozdanie opisowe z merytorycznej 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku w 2007 roku, zwracając szczególną 
uwagę na niepokojący sygnał wzrostu liczby zasiłków pielęgnacyjnych. 
Kierownik OPS  poinformowała o zamiarze wystąpienia z projektem do Programu 
Operacyjnego „Kapitał Ludzki”, kwota dofinansowania – 80,000zł, z czego 24.000zł 
przeznaczone będzie na zatrudnienie pracownika socjalnego. Celem projektu będzie 
zaktywizowanie ludzi do wejścia na rynek pracy.  
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zgłosiła zapytanie czy moŜna powrócić do pomysłu 
przygotowania paczek wielkanocnych z Ŝywnością dla rodzin wielodzietnych przez 
zadłuŜone w gminie zakłady wędliniarskie.  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zobowiązała się wyjaśnić tę kwestię. 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie bez uwag  
 
Ad.5.  
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2007 r. 
Następnie przedstawiła raport Burmistrza Zbąszynka z realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2007. 
W odniesieniu do przedstawionego sprawozdania z realizacji Gminnego  Programu  
Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2007 r. Przewodnicz ący Komisji 
Sylwester Budych  zasygnalizował, by na przyszłość nie przeznaczać środków z Programu 
na zakup opon do karetki. 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska – Szwarc  zgłosiła zapytanie czy ze środków Programu 
moŜna  dofinansować place zabaw dla dzieci? 
W odpowiedzi Pani Mariola Szukalska poinformowała, Ŝe moŜna złoŜyć stosowny wniosek a 
Komisja rozpatrzy tę sprawę.   
Komisja zapoznała si ę i skierowała raport oraz sprawozdanie pod obrady s esji. 
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Ad.6.  
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu Ośrodka 
Sportowo - Rekreacyjnego im. Bogdana Niemca w Zbąszynku oraz zmiany wprowadzone po 
sugestiach Komisji Regulaminowej.    
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych 
ponowił swoje pytanie skierowane podczas Konwentu: czy w uchwale nie powinien znaleźć 
się zapis uwzględniający cennik usług korzystania z obiektów sportowych?  
Burmistrz Jan Mazurek  poinformował, Ŝe cennik taki juŜ funkcjonuje. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady 
sesji . 
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik  przedstawiła ustalenia Komisji Regulaminowej w temacie 
nadania nazw ulicom w Zbąszynku w związku z projektem uchwały w tej sprawie. Ponadto 
przedstawiła dalej idącą koncepcję nazewnictwa ulic w Zbąszynku w obrębie nazywanych 
ulic, przyjętą podczas posiedzenia Komisji Regulaminowej.   
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady 
sesji . 
 
Burmistrz Jan Mazurek  przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
przystąpienie przez Gminę Zbąszynek do przedsięwzięcia pt. „E-urząd szansą rozwoju 
województwa lubuskiego” . Ponadto omówił kolejne etapy planowanego przedsięwzięcia.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady 
sesji . 
 
W odpowiedzi na wniosek Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu Skarbnik Aneta 
Nawracała  przedstawiła symulację kredytową dot. realizacji zadania: modernizacja ciągu 
ulic: Topolowa, Sportowa, Mała, przedstawiając przy tym obecną sytuację zadłuŜenia gminy. 
Ponadto szczegółowo omówiła wstępne rozeznania dot. kredytowania. 
W odniesieniu do poruszanego problemu radny Wojciech Półtorak  stanął na stanowisku, 
Ŝe jeŜeli jest tak duŜa rezerwa to trzeba to maksymalnie wykorzystać i powinno się 
zrealizować zadanie.  
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  poddał pod wątpliwość kwestię, czy nie 
zamkniemy sobie tym furtki do uporządkowania gospodarki ściekowej na terenie gminy?  
Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe biorąc pod uwagę wskaźniki procentowe nie 
będzie takiego zagroŜenia. 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  był zdania, Ŝe trzeba wziąć kredyt na zadania 
prorozwojowe i przynoszące korzyści.  
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  była zdania, Ŝe trzeba wykonać to, co waŜne. 
Radny Mieczysław Maciejewski  stwierdził, Ŝe zdaje się na decyzję Burmistrza ze 
wskazaniem złej sytuacji w Kręcku odnośnie wody i ostatnio wykonanych badań wody.  
W uzupełnieniu Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe karty preselekcji 
zostały złoŜone na realizację zadania modernizacji ulic, ale trzeba się liczyć z tym, Ŝe nie 
uzyskamy dofinansowania, poniewaŜ priorytetem w programie są drogi regionalne a nie 
lokalne.  
 
Pani Halina Kaczmarek przedstawiła projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości  
stanowiącej  mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie, gdzie zgodnie z obowiązującą uchwałą 
wymagana jest zgoda Rady. 
Komisja jednogło śnie skierowała projekt uchwały pod obrady sesji (3 radnych - radny 
Wojciech Półtorak nie wziął udziału w dalszej części Komisji) 
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P.o.Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zbąszynek. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych  
zaproponował przyjęcie preferencyjnych ulg, które zachęcałyby do zakupu mieszkań, 
mogłyby się wtedy zawiązać wspólnoty, które zadbałyby o wygląd zewnętrzny budynków. 
Komisja jednogło śnie wyst ąpiła z wnioskiem o zmodyfikowanie projektu uchwały 
poprzez wprowadzenie zapisu okre ślającego termin jej obowi ązywania do ko ńca 2008 
roku. 
Komisja jednogło śnie skierowała projekt uchwały pod obrady sesji. (3  radnych) 
 
P.o.Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Zbąszynek do Polskiego Projektu 400 Miast.    
Komisja jednogło śnie skierowała projekt uchwały pod obrady sesji. (3  radnych) 
               

P.o. Sekretarz Barbara Stasik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbąszynek. 
Komisja jednogło śnie skierowała projekt uchwały pod obrady sesji. (3  radnych) 
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych 
prowadzonych przez Gminę Zbąszynek. Ponadto przedstawiła uwagi Komisji Regulaminowej 
i zmiany zaproponowane przez Komisję.  
Komisja zapoznała się takŜe z przedstawioną symulacją finansową w omawianym temacie 
dodatków określonych w regulaminie. 
Komisja jednogło śnie skierowała projekt uchwały pod obrady sesji. (3  radnych) 
 
W sprawach bie Ŝących      
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych  
zapoznał Komisję z pismem radnego Krzysztofa Krzywka dot. zgłoszenia inicjatywy 
uchwałodawczej w sprawie uchwalenia kodeksu etyki radnych oraz rozszerzenia zadań i 
kompetencji oraz zmiany nazwy komisji regulaminowej. 
Komisja otrzymała projekt kodeksu etyki radnego celem zapoznania się.  
 
 
Na tym zako ńczono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności      
 
Sylwester Budych 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 

 
 
 


